
Muistio Naantalin Aurinkoisesta 8.10.2024 
 
Läsnä 5 asiakasta 
 
Vaikutti siltä, että paikalla olijat tulivat lähinnä keskustelemaan ja nauttimaan iltapäiväkahvit. Kolme 
heistä oli kovasti mukana useiden yhdistysten toiminnassa. Kävivät lähes päivittäin syömässä 
yhdistyksen edullista lounasta (Yhdessä-yhdistys, Sillankorva, kaupunginosien eläkeläisyhdistykset...). 
Toimivat nämä tapaamiset tietysti näinkin, vanhemman väestön yhdessäolona, mutta paljon 
palautetta ei nyt tullut. 
 
Kävin läpi mitä Vanhusneuvosto tekee. Toivottiin vanhuksille tarjottavia retkiä, esimerkkinä Yhdessä-
yhdistyksen taannoinen retki Kultarantaan. 
 
Huoli nousi Lehmusvalkaman ja Ruusukorttelin ruokala- ja kahvilatoiminnasta. 
 
Jälleen kerran epätietoisuutta oli siitä voiko Vanhustenviikon yleisötilaisuuteen torstaina vielä 
ilmoittautua tai tulla ilman ennakkoilmoittautumista. Toistin Anna-Marin viestin, että 
ilmoittautuminen on päättynyt eikä sinne pitäisi tulla, ellei ole ilmoittautunut. 
 
Sain myös palautetta siitä, että palvelutalojen asukasmäärän pitäisi olla riittävän suuri (60–70 
asiakasta) jotta kattavasti osaamista voitaisiin allokoida asukkaiden palveluun. 
 
Terveisin, 
Tapio Lahti 
 


